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Or-VII.0002.3.2014 

 

P R O T O K Ó Ł    Nr  III/2014 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 30 grudnia 2014 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 12.10 

Godzina zakończenia : 13.43 

 

Miejsce obrad : Remiza OSP w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

1. Jacek Dąbrowski    

2. Piotr Tymiński    

3. Tomasz Kraśnicki    

4. Grzegorz Wacław Gereluk     

5. Izabela Jeniec-Kardasz    

6. Jacek Jasiński       

7. Ireneusz Jabłoński         

8. Jacek Karol Jaroszewicz        

9. Barbara Walesiuk 

10. Beata Marlena Jeżerys       

11. Wioletta Kowieska 

12. Piotr Paweł Dojlida   

13. Piotr Siemieniuk  

14. Andrzej Kościuczyk      

15. Marian Kosakowski  

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

3. Marek Żmujdzin – radny Powiatu 

4. Antoni Bogdan – radny Powiatu 

5. Bartłomiej Skiba – Radca Prawny 

6. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

7. Mieszkańcy miasta i gminy. 

 

Porządek obrad III Sesji : 

1. Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Choroszcz na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2015-2022. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2015 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia wyborów 

przewodniczących i członków zarządu osiedla oraz sołtysów i rad sołeckich. 
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8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2015. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

10.    Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza  

Choroszczy. 

11.      Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

12.       Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

13.       Interpelacje i wnioski radnych. 

14.       Zapytania i wolne wnioski. 

15.       Zakończenie obrad Sesji.  

 

 

 

Ad. 1 – 

  

Obrady III Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady p. 

Beata Marlena Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, 

przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecna p. Izabela Jeniec-Kardasz 

 

Ad. 2 – 

 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na  7 dni przed Sesją razem z materiałami. Zapytała, czy ktoś chce wnieść 

poprawkę do porządku obrad.  

 

Burmistrz Robert Wardziński wniósł do porządku obrad (jako pkt. 9) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia woli wystąpienia z Aglomeracji Białystok w zakresie 

systemów kanalizacji zbiorczej. Wyjaśnił, że Gmina Turośń Kościelna zwróciła się do Gminy 

Choroszcz z propozycją odnośnie włączenia do nich części naszej aglomeracji sąsiadującej z gminą 

Turośń w związku z planowaną rozbudową kanalizacji sanitarnej. Z uwagi na to, że Gmina Turośń ma 

zabudowę rozproszoną, a włączenie części aglomeracji Gminy Choroszcz ( co będzie korzystne także 

dla naszej gminy) pomogłaby im uzyskać pewne wsparcie finansowe – proponuje jak na wstępie. 

 

 Uzupełniony porządek obrad III Sesji został przyjęty 14 glosami za. 

 

Burmistrz Choroszczy p. Robert Wardziński przekazał statuetkę i nagrodę pieniężną dla p. 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego)w podziękowaniu za popularyzację badmintona na terenie Gminy Choroszcz oraz 

dobrą promocję gminy na arenie krajowej i międzynarodowej dzięki odnoszonym sukcesom. 

 

 

Ad. 3 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszczy przedstawiła propozycję zmian budżetu gminy na 2014 

rok. 
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Joanna Kunikowska wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: 

 

1. dokonać zmian w planie dochodów: 

1) zmniejszyć plan dochodów o 25 043 zł: 

- podatek od środków transportowych – 5 390 zł 

- refundacja wywozu azbestu – 19 653 zł 

2) zwiększyć plan dochodów o 223 654 zł: 

- opłaty za zajęcie pasa drogowego – 19 820 zł 

- za wycięcie drzew – 2 800 zł 

- użytkowanie wieczyste – 3 530 zł 

- opłaty adiacenckie – 22 270 zł 

- wpływy czynszu – 30 000 zł 

- opłata za ustanowienie służebności – 19 180 zł 

- usługi w gospodarce mieszkaniowej – 9 120 zł 

- odsetki od nieterminowych wpłat czynszu – 18 160 zł 

- dzierżawa – 3 602 zł 

- sprzedaż samochodu – 700 zł 

- refundacja prac interwencyjnych – 1 730 zł 

- refundacja poniesionych kosztów w administracji – 426 zł 

- odsetki od podatków – 5 390 zł 

- zezwolenia na sprzedaż alkoholu – 17 000 zł 

- odsetki od lokat – 4 590 zł 

- refundacja projektu Lepiej w grupie niż w chałupie – 16 331 zł 

- wpłaty na kanalizacje – 42 000 zł 

- opłata produktowa – 1 313 zł 

- wynajmy świetlic – 3 985 zł 

- wpłaty za orlik – 1 707 zł 

1. Dokonać zmian w planie wydatków: 

1) zmniejszyć plan wydatków o 39 794 zł: 

- budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Choroszczy – 12 385 zł 

- f. sołecki Żółtek – ogrodzenie – 4 000 zł 

- oświetlenie uliczne – 12 149 zł 

- Gimnazjum – 6 000 zł 

- ZOSz – 4 460 zł 

- wydatki oświaty w Urzędzie – 800 zł 

2) zwiększyć plan wydatków o 238 405 zł: 

- izby rolnicze – 500 zł 

- drogi – 8 001 zł 

- gospodarkę mieszkaniową – 628 zł 

- rada miejska – 15 000 zł 

- administracja – 107 686 zł 

- promocja – 1 000 zł 

- oświata - 55 000 zł, w tym: SP Choroszcz- 20 000 zł, SP Kruszewo – 10 000 zł, przedszkola 

spoza gminy – 5 000 zł 

- f. sołecki Żółtek – 75412§ 4210 – 2 182 zł, 92114 § 4210 – ogrodzenie – 1 818 zł 

- przeciwdziałanie alkoholizmowi – 17 000 zł 

- świetlice szkolne – 6 000 zł- ZSz 

- stypendia socjalne – 4 460 zł 

- budowa kanalizacji w ul. Piaskowej i Glinianej w Klepaczach – 8 330 zł 

- dotacja dla MGCK – 7 000 zł 
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- kultura – 3000 zł 

- przyłącze cw do SP w Złotorii – 800 zł 

3. Ponadto  zmienić klasyfikację otrzymanej dotacji na drogę w Ruszczanach. 

4. Zlikwidowaną rezerwę na zarządzanie kryzysowe, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji 

Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa w Choroszczy w kwocie 69 002 zł przeznaczyć na: 

- OSP – 25 300 zł 

- sport – 20 930 zł 

- gospodarkę mieszkaniową – 22 772 zł. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok. 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/16/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona  17) 

 

Ad. 4 – 

 

Ponownie głos zabrała Skarbnik Gminy, która udzieliła wyjaśnień odnośnie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Choroszcz na lata 2015 – 2018 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2022. 

 

Joanna Kunikowska wyjaśniła, że prognozowane dochody i wydatki na lata 2015-2022 

zostały przyjęte na podstawie analizy lat 2012-2014 oraz prognozy na rok 2015 powiększone 

o planowaną inflację przy uwzględnieniu, że kończy się realizacja projektów unijnych. 

Ponadto, po analizie uzyskanych dochodów w 2014 r i przy uwzględnieniu wyraźnego trendu 

wzrostowego w sprzedaży działek, zaplanowano sprzedaż majątku w roku 2015 na poziomie 

400 000 zł, a w latach przyszłych – 500 000 zł. Wartość majątku przygotowanego do 

sprzedaży wynosi 720 000 zł. W latach 2015-2022 spłaty zobowiązań planuje się finansować 

dochodami własnymi. W roku 2015 Gmina Choroszcz planuje spłatę kredytów i pożyczek w 

wysokości 2 288 358 zł oraz spłatę kredytu na wyprzedzające finansowanie inwestycji 

Odnawialna energia… w wysokości 3 559 652 zł. Na 2015 r. nie planuje się zaciągania 

kredytów, pożyczek czy obligacji. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Choroszcz na lata 2015 – 2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015 – 2022. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 
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   (uchwała Nr III/17/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 18 ) 

 

Ad. 5 – 

 

Budżet Gminy Choroszcz na rok 2015 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 

Joanna Kunikowska wyjaśniła, że proponuje następujące zapisy w budżecie gminy na 2015 

rok: 

Dochody budżetu w wysokości 35 879 648 zł, z tego : 

- bieżące w wysokości 31 825 136 zł, 

- majątkowe w wysokości 4 054 512 zł , 

Wydatki budżetu  w wysokości 30 031 638 zł, z tego : 

- bieżące w wysokości 29 027 872 zł, 

- majątkowe w wysokości 1 003 766 zł, 

W budżecie tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości - 100 000 zł, celową w wysokości - 69 

666 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z zarządzaniem kryzysowym. 

Limity wydatków na zadania inwestycyjne realizowane w roku 2015 wyglądają następująco: 

1) przyłącze wodociągowe do budynku OSP w Pańkach  - 8 056 zł, 

2) utwardzenie drogi w Złotorii - 18 542 zł, 

3) zagospodarowanie terenu otoczenia Kominowego Bajora - 58 000 zł, 

4) wykup gruntów  - 300 000 zł, 

5) modernizacja budynku przy ul. Sienkiewicza - 29 325 000 zł, 

6) modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Konowałach - 21 074 zł, 

7) budowa sieci w budynku urzędu - 100 000 zł, 

8) zakupy inwestycyjne w administracji - 5 000 zł, 

9) wdrażanie elektronicznych usług dla ludności województwa podlaskiego - 380 312 zł, 

10) rozbudowa remizy OSP w Klepaczach - 140 643 zł, 

11) zakup wyposażenia do oświaty - 5 000 zł, 

12) zakup wyposażenia do gospodarki odpadami - 10 000 zł, 

13) budowa oświetlenia ulicznego - 76 935 zł, 

14) budowa oświetlenia ulicznego - 76 935 zł, 

15) wiata w Dzikich - 19 629 zł, 

16) budowa placu zabaw w Rogowie - 8 950 zł, 

17) przyłącze energetyczne do wiaty w Zaczerlanach - 6 794 zł, 

18) plac zabaw w Kościukach - 5 338 zł, 

19) boisko w Barszczewie - 10 000 zł, 

20) boisko w Porosłach -  29 775 zł. 

Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy 

strukturalnych 

i Funduszu Spójności w wysokości 201 951 zł. Nadwyżkę budżetu w kwocie 5 848 010 zł 

przeznacza się na spłatę zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów. Łączną 

kwotę przychodów budżetu w wysokości 0 zł oraz łączną kwotę rozchodów budżetu w 

wysokości 5 848 010 zł. Limity zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz 

kredytów i pożyczek zaciąganych na 
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sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu - w kwocie 4 000 000 zł. Ustala się dochody w 

kwocie 160 000 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

wydatki w kwocie 132 000 zł na realizację zadań określonych w gminnym programie 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. Ustala się wydatki w kwocie 18 000 

zł na realizację zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. 

Ustala się dochody w kwocie 27 100 zł i wydatki w kwocie 27 100 zł związane z 

gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska. 

Dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami przeznacza się na pokrycie kosztów 

systemu 

gospodarowania odpadami zgodnie z art. 6r ust. 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach. Wyodrębnia się w budżecie kwotę 289 588 zł, do dyspozycji sołectw. Plan 

dochodów i wydatków dla wyodrębnionego rachunku dochodów oświatowych jednostek 

budżetowych: dochody – 823 970 zł; wydatki – 823 970 zł. 

 Upoważnia się Burmistrza do: 

1. zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych na sfinansowanie 

przejściowego deficytu budżetu - w kwocie 4 000 000 zł; 

2. zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania gminy i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy; przekazania uprawnień jednostkom 

organizacyjnym do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania gminy i 

z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, 

3. do dokonywania wszelkich zmian w planie wydatków w ramach działu, 

4. lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach 

niż bank 

prowadzący obsługę budżetu gminy. Szczegóły poruszonych spraw zawarte są w 

załącznikach do budżetu gminy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Grzegorz Gereluk zwrócił się z prośbą do Burmistrza Choroszczy o ustosunkowanie 

się do przedstawionego budżetu. Ponieważ nie jest on bogaty w inwestycje, a w prognozie 

finansowej nie są przewidziane kredyty więc chciałby się dowiedzieć czy są plany by to 

zmienić w trakcie roku? 

 

Burmistrz Robert Wardziński przypomniał, że budżet został przygotowany przez poprzednie 

władze gminy i niestety na inwestycje nie mamy w nim środków ponieważ aż 34% budżetu 

(ok. 15 mln zł) stanowi zadłużenie gminy. W tej nowej perspektywie będziemy skupiać się na 

realizacji zadań, na które będziemy mogli pozyskać środki oraz na niezbędnych działaniach, 

za które gmina jest odpowiedzialna. Zwrócił przy tym uwagę, że wydając własne pieniądze, 

których tak naprawdę nie mamy, nic nie zbudujemy, a pomysłów i koncepcji rozwoju gminy 

jest wiele. Trudno dziś powiedzieć, która inwestycja byłaby najważniejsza w następnych 

latach ponieważ stopniowo będą otwierane źródła pieniędzy, do których będziemy aplikować 

i będziemy wybierać te inwestycje gdzie będziemy w stanie pozyskać jak największy udział 
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środków z zewnątrz, przy jak najmniejszym wkładzie środków własnych. Na pewno w trakcie 

roku będą pojawiać się środki i będziemy pochylać się nad kanalizacją, wodociągami i 

będziemy wzmacniać te inwestycje poprzez gminną Spółkę i tych inwestycji w najbliższej 

perspektywie pojawi się najwięcej. Co do inwestycji drogowych – będzie to najtrudniejszy, 

jego zdaniem temat, bo znamy wszyscy koszty budowy, szczególnie nowej drogi więc mając 

na uwadze posiadane środki będziemy skupiać się przede wszystkim na remontach i 

uzupełnianiu braków. Na pewno budżet będzie zmieniał się i na kolejnych Sesjach będzie 

proponował pewne koncepcje i zmiany. Dzisiaj musimy uchwalić taki budżet, ale wierzy, że 

będą pojawiać się w nim optymistyczne sygnały związane z dofinansowaniem z zewnątrz.  

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Choroszcz na rok 2015. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/18/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 19) 

 

 

Ad. 6 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy zaproponowała Komisję Inwentaryzacyjną, do zadań 

której należą zadania wymienione w art. 17 ustawy przepisy wprowadzające ustawę o 

samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach samorządowych, w następującym  w 

składzie: 

1. Andrzej Kościuczyk – zgłoszony przez Komisję Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa  

2. Piotr Tymiński - zgłoszony przez Komisję Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa 

3. Piotr Siemieniuk – zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych. 

 

Wobec braku innych propozycji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/19/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 20) 
 

 

Ad. 7 – 

 

 Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia wyborów 

przewodniczących i członków zarządu osiedli oraz sołtysów i rad sołeckich przedstawił 

Sekretarz Gminy. 
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Mirosław Zalewski wyjaśnił, że proponuje przeprowadzenie na terenie miasta i gminy 

wyborów przewodniczących i członków zarządów osiedli oraz sołtysów i rad sołeckich w 

terminie od 19 stycznia 2015 roku do 28 lutego 2015 roku.  Wyboru sołtysów i rad sołeckich 

dokonają zebrania wiejskie, a przewodniczących i członków zarządów osiedla zebrania 

mieszkańców miasta. 

W związku z powyższym proponuje następujący tryb zwołania zebrań oraz ich 

przeprowadzenia: 

1) zebranie zwołuje dotychczasowy sołtys w porozumieniu z radą sołecką oraz 

przewodniczący zarządu osiedla; w przypadku braku sołtysa zebranie zwołuje Burmistrz 

Choroszczy; 

2) o zwołanym zebraniu informuje się mieszkańców poprzez rozplakatowanie informacji 

zawierających dzień, godzinę i miejsce zebrania oraz proponowany porządek dzienny w 

sposób zwyczajowo przyjęty. Rozplakatowanie informacji powinno nastąpić na 7 dni przed 

ustaloną datą zebrania; 

3) zebraniu przewodniczy osoba wybrana przez jego uczestników; 

4) w porządku dziennym zebrania należy przewidzieć m. in.: wybór przewodniczącego 

zebrania, 

złożenie sprawozdań z działalności rad sołeckich, zarządów osiedla i sołtysa wsi, wybór 

komisji skrutacyjnej (do przeprowadzenia obliczenia wyników głosowania), wybór sołtysa, 

przewodniczącego zarządu osiedla, wybór rady sołeckiej, członków zarządu osiedla,  

konsultacja z mieszkańcami projektu statutu. 

5) uczestnicy zebrania w głosowaniu tajnym oddzielnie wybierają sołtysa oraz od 3 do 5 

członków rady sołeckiej, przewodniczącego zarządu osiedla oraz od 5 do 10 członków 

zarządu osiedla; 

6) tajne głosowanie przeprowadza i ustala jego wyniki komisja skrutacyjna; 

7) prawomocność zebrania wymaga udziału co najmniej 50% stałych mieszkańców 

uprawnionych do głosowania; 

8) zebranie zwołane w drugim terminie będzie prawomocne bez względu na liczbę jego 

uczestników i może odbyć się ono w tym samym dniu, w którym został ustalony dla odbycia 

zebrania w pierwszym terminie. 
 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Grzegorz Gereluk przypomniał, że na Komisji dyskutowano na temat zasadności 

utrzymania zarządu osiedla na osiedlu bloków Spółdzielni Mieszkaniowej w sytuacji gdy 

pokrywa się to z rolą jaką pełni Rada Nadzorcza i Zarząd SM. Będą zmierzać do tego by 

wygasić zarządy osiedli. Zwrócił tez uwagę, że osiedle bloków ma inne potrzeby i możliwości 

niż mieszkańcy domów jednorodzinnych. Poinformował, że w Spółdzielni Mieszkaniowej 

temat ten będzie poddany pod konsultacje na najbliższym Walnym Zgromadzeniu 

mieszkańców. 

 

Sekretarz Gminy Mirosław Zalewski zwrócił uwagę, że wybory, o których mowa, dotyczą 

stanu aktualnego czyli 31 sołectw i 3 zarządów osiedli na terenie Choroszczy. Będą 

konsultacje również nowych statutów tych jednostek na zebraniach wyborczych i pewne 

ustalenia mieszkańców wynikną. Jeżeli na terenie Choroszczy mieszkańcy dojdą do wniosku 

odnośnie potrzeby istnienia osiedli, czy tez zmiany ich granic – to wtedy będzie drugi etap 
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czyli ustalenia od nowa liczby i zasięgu osiedli na terenie Choroszczy i ewentualnie ponowne 

wybory władz tych osiedli. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia wyborów 

przewodniczących i członków zarządu osiedli oraz sołtysów i rad sołeckich przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/20/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 21 ) 

 

 

Ad. 8 – 

 

 Założenia Programu współpracy Gminy Choroszcz z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2015 rok 

przedstawiła, upoważniona przez Burmistrza, insp. Ewa Łukaszewicz, która na wstępie 

poinformowała, że Program jest obligatoryjnym dokumentem wymaganym przez ustawę z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie i został 

skonsultowany z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

wymienionej ustawy. 

Współpraca organów samorządu gminy z organizacjami odbywać się będzie w formie 

finansowej i poza finansowej. Finansowe formy współpracy mogą być prowadzone poprzez 

zlecanie organizacjom realizacji zadań publicznych na zasadach określonych w ustawie. Na 

realizację zadań zawartych w Programie na 2015 rok w budżecie Gminy planuje się 

przeznaczyć kwotę w wysokości 30 000 zł.  

Pozafinansowe formy współpracy obejmują następujące formy: prowadzenie lokalnej bazy 

danych o organizacjach w gminie; wzajemną wymianę informacji w zakresie planowanych 

kierunków działalności i współdziałania w celu zharmonizowania tych kierunków; 

konsultowanie projektów aktów normatywnych w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej organizacji; współdziałanie w pozyskiwaniu środków finansowych z zewnętrznych 

źródeł, w szczególności z funduszy Unii Europejskiej; udział organizacji w działaniach 

programowych Gminy, w tym w miarę potrzeby tworzenie wspólnych zespołów o charakterze 

doradczym i inicjatywnym;  udzielanie pomocy przy organizowaniu spotkań otwartych przez 

organizacje, których tematyka dotyczy Programu; wymianą doświadczeń poprzez 

współorganizowanie seminariów, konferencji i szkoleń; możliwość korzystania z zasobów 

lokalowych gospodarki komunalnej jak i z infrastruktury technicznej Urzędu Miejskiego w 

Choroszczy, współdziałanie w procedurze przyznawania nagród Burmistrza Choroszczy. 

Obszarem współpracy samorządu gminy z organizacjami pozarządowymi jest realizacja 

zadań publicznych wymienionych w art. 4 ust. l ustawy, a uznane przez Radę za priorytetowe. 

Burmistrz Choroszczy składa Radzie Miejskiej w Choroszczy sprawozdanie z realizacji 

programu, w terminie do dnia 30 kwietnia następnego roku. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Choroszcz z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2015 rok. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/21/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 22 ) 

 

Ad. 9 – 

 

 Burmistrz Robert Wardziński przedstawiając projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

woli wystąpienia z Aglomeracji Białystok w zakresie systemów kanalizacji zbiorczej 

wyjaśnił, że w uchwale nr XVI/164/2013 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 26 marca 2013 

roku w sprawie wyrażenia woli wystąpienia z aglomeracji Białystok w zakresie systemów 

kanalizacji zbiorczej proponuje wprowadzić następujące zmiany w  § 1, który otrzyma 

brzmienie:  „Wyraża się wolę wystąpienia Gminy Choroszcz w zakresie miejscowości: 

Jeroniki, Krupniki, Łyski, Sienkiewicze i Porosły – Kolonia oraz część wsi Klepacze z 

Aglomeracji Białystok wyznaczonej Rozporządzeniem Nr 5/06 Wojewody Podlaskiego z dnia 

29 września 2006 r. w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Białystok.” 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia woli wystąpienia z 

Aglomeracji Białystok w zakresie systemów kanalizacji zbiorczej. 
 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/22/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 23 ) 

 

 

Ad. 10 – 

  

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodnicząca rady poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie propozycji planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Grzegorz Gereluk poinformował, że proponuje następujące punkty do rozpatrzenia w roku 

2015 przez Komisję Rewizyjną:  

1. Analiza realizacji zaleceń pokontrolnych oraz sprawozdania z działalności za rok 2014 

Komisji Rewizyjnej poprzedniej kadencji. 
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2. Ocena wykonania budżetu Gminy Choroszcz za rok 2014 – wystąpienie do Rady Miejskiej 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

3. Ocena informacji Burmistrza o stanie wykonania budżetu Gminy Choroszcz za pierwsze 

półrocze 2015 roku. 

4. Analiza realizacji zaleceń pokontrolnych w roku 2015 oraz uzgodnienie sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej. 

5. Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 

 

 

Wobec braku innych propozycji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Choroszczy na rok 2015. 
 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/23/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona  24) 

 

 

 

Ad. 11 – 

 

 Skargę * ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego)) na działalność Burmistrza przedstawił Sekretarz Gminy. 

 

Mirosław Zalewski wyjaśnił, że * ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) złożyła wniosek o zmianę 

przeznaczenia w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części działki 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego) położonej w obrębie wsi Łyski trzykrotnie: dnia 17 sierpnia 2006 r., 21 

stycznia 2014 r. oraz 20 czerwca 2014 r. Dnia 31 sierpnia 2007 r. została wysłana przez 

Burmistrza Choroszczy odpowiedź, w której wnioskodawczyni została poinformowana o 

zarejestrowaniu wniosku w prowadzonym rejestrze oraz o tym, że będzie on rozpatrywany 

wraz z innymi złożonymi wnioskami. Dnia 25 września 2014 r.  * ((wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) złożyła do 

Starosty Powiatu Białostockiego zażalenie na pracę Urzędu Miejskiego w Choroszczy w 

związku z brakiem odpowiedzi na trzeci wniosek - z dnia 20 czerwca 2014 r. Starosta 

Powiatu Białostockiego dnia 29 września 2014 r. przekazał wniosek do Wojewody 

Podlaskiego jako do organu wyższego stopnia dla Rady Miejskiej. Dnia 7 października 2014 

r. Wojewoda Podlaski przekazał do rozpatrzenia zgodnie z właściwością skargę  * ((wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 
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do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) do 

Rady Miejskiej w Choroszczy. Procedurę zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego określa ustawa z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (Dz. U. z 2012 r. poz. 647 ze zm.) Zgodnie z ustawą Burmistrz prowadzi 

rejestr wniosków o zmianę planu. Jeżeli uzna zmianę planu za konieczną wykonuje analizy 

dotyczące zasadności zmiany planu a następnie kieruje do Rady Miejskiej wniosek o podjęcie 

uchwały o przystąpieniu do zmiany. Po rozpoznaniu wniosku Rada Miejska podejmuje 

uchwałę o przystąpieniu do zmiany planu. Do rozpatrzenia wniosków o zmianę planu nie 

stosuje się przepisów Kodeksu Postępowania Administracyjnego, gdyż ustawa o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym nie odsyła w tym zakresie do kpa. Wniosek   * ((wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) 

nie jest więc wnioskiem w indywidualnej sprawie w rozumieniu kpa, który musi się 

zakończyć udzieleniem odpowiedzi, a ma on jedynie charakter postulatywny. Rozpatrzenie 

takiego wniosku nie jest więc określone żadnym terminem ani też ustawa o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym nie wymaga udzielenia odpowiedzi na taki wniosek. Wyżej 

wymieniony wniosek był już trzecim z kolei wnioskiem złożonym w tej samej sprawie 

(zmiana przeznaczenia działki   położonej w obrębie wsi Łyski). 

W związku z powyższym przedmiotową skargę zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 

14 czerwca 1960 r. Kodeks Postępowania Administracyjnego (Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze 

zm.)  proponuje uznać za bezzasadną.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Piotr Tymiński zauważył, że z pism kierowanych przez skarżącą m.in. do Starosty 

Białostockiego wynika, że od 1995 r. ubiegała się ona o zmianę przeznaczenia gruntów i 

złożyła w tej sprawie dokumenty: co było przyczyną, że skarżąca otrzymała wtedy odmowę 

zmiany przeznaczenia? 

 

Sekretarz Gminy Mirosław Zalewski wyjaśnił, że plan podstawowy został uchwalony w 

20001 r. czyli wniosek z 1999 r. został, z jakiś względów, nieuwzględniony przez tamtą Radę 

i nie można było dokonać zmiany. Zwrócił uwagę, że nie można oczekiwać że będziemy 

wracać do analizowania tego co stało u podstaw nieuwzględnienia tego wniosku i czy w ogóle 

możemy do tego tematu wracać. Nie oznacza to, że nie ma takiej możliwości nadal, pomimo 

że działka jest leśna. Ta sprawa będzie pewnie rozpatrywana przez tą Radę, która oceni te 

wnioski.  

 

Radny Ireneusz Jabłoński zapytał, czy skarżąca dostała odpowiedź dlaczego nie 

uwzględniono jej wniosku, z jakich powodów? Jego zdaniem nie można uznać, że skarga jest 

niezasadna. Proponuje odpisać, że jej wniosek będzie poddany pod obrady tej Rady. Na 

pismo wyborcy-podatnika odpowiedzieć należy. 

 

Sekretarz Gminy Mirosław Zalewski ponownie podkreślił, że skarżąca nie jest „w niewiedzy” 

bo była poinformowana na jakim etapie jest jej wniosek: pisemnie, telefonicznie, były tez 

rozmowy. Jego zdaniem jest to z jej strony próba przekonania Rady by tej zmiany dokonać. 
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Nie rozumie jak można zakładać, że Rada się wtedy nie pochyliła nad tym wnioskiem skoro 

go odrzuciła czyli musiała mieć powody.  

 

Radny Ireneusz Jabłoński dodał, że jako radni powinni otrzymać informację, na jakiej 

podstawie Rada odrzuciła jej wniosek wtedy, a takiego pisma nie otrzymali.  

 

Sekretarz Gminy Mirosław Zalewski odpowiedział, że ta Rada jak tez skarżąca nie otrzymali 

takiej odpowiedzi bo nie dotyczy to procedury uchwalania planu zagospodarowania 

przestrzennego. My w tej chwili nie rozstrzygniemy czy ta zmiana jest zasadna czy też 

niezasadna i ta pani tego w skardze nie podnosi. Ona nie napisała, że jest niezadowolona że 

nie dostała odpowiedzi dlaczego wtedy nie zmieniono przeznaczenia jej działki. Ona jest 

niezadowolona z tego powodu, że dzisiaj Rada nie dokonała zmiany przeznaczenia jej działki. 

 

Radna Wioletta Kowieska włączając się do dyskusji zwróciła uwagę, że w skardze na pracę 

Urzędu  jest wyraźnie napisane „ nie otrzymałam do chwili obecnej żadnej odpowiedzi”. Pan 

Zalewski wyjaśniał, że złożyła 3 wnioski, na jedno dostała odpowiedź – jej zdaniem powinna 

była otrzymać informację również na 2 pozostałe wnioski. Skoro tych wniosków o zmianę w 

mpzp jest ok. 1000 to zadaniem Rady będzie pochylenie się nad tymi wnioskami w roku 2015 

i próbę jego zmiany. 

 

Radny Ireneusz Jabłoński przypomniał inna sytuację mieszkanki, która od wielu lat 

(prawdopodobnie od początku IV kadencji) o zmianę przeznaczenia działki i nad jej 

problemem Rada również powinna się pochylić.  

 

Burmistrz Robert Wardziński zwrócił uwagę na wyjaśnienia Sekretarza: mówimy dzisiaj o 2 

różnych sprawach: czy działka powinna być przekwalifikowana, czy Urząd powinien 

odpowiedzieć na pismo. Poinformował, że na Komisjach ustalono pewną ścieżkę udzielania 

odpowiedzi mieszkańcom na podobne wnioski. Uważa jednak, że powinniśmy odpowiedzieć 

dzisiaj w taki sposób jak zaproponowano i wyciągnąć wnioski aby inaczej postępować na 

przyszłość.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Choroszczy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 3 głosy                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr III/24/2014 stanowi załącznik do protokołu, strona 25 ) 
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Ad. 12 – 

 

 Upoważniony przez Burmistrza Choroszczy dyrektor Zespołu Szkól Andrzej Winnicki 

omówił informację o stanie realizacji zadań oświatowych (w załączeniu) zwracając 

szczególną uwagę na następujące dane: 

 
Tabela 1 Wyniki średnie egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 2009/2010, 2010/2011, 2011/2012, 2012/2013, 2013/2014 

 Gimnazjum 

w Choroszczy 
Woj. podlaskie Polska 

2009/ 

2010 

2010/ 

2011 

2011/ 

2012 

2012/ 

2013 

2013/ 

2014 

2009/ 

2010 

2010/ 

2011 

2011/ 

2012 

2012/ 

2013 

2013/ 

2014 

2009/ 

2010 

2010/ 

2011 

2011/ 

2012 

2012

/ 

2013 

2013/ 

2014 

Część  

humanist

yczna 

30,20 23,20 66,5% 59,0% 61% 29,50 24,90 64,4% 59,5% 63% 30,34 25,30 65,0% 
60,0

% 
63,5% 

Część  

matemat

yczno – 

przyrodn

icza 

24,60 22,50 51,9% 52,2% 50,4% 24,40 24,20 49,1% 54,4% 50,5% 23,90 23,60 47,0% 
53,5

% 
49,5 % 

Język 

angielski 29,80 27,80 69,7% 60,5% 66,9% 30,10 28,70 63,9% 64,7% 68,5% 29,88 28,30 63,0% 
63,0

% 
67 % 

Wynik 

średni 28,20 24,50 62,7% 57,2% 
59,43

% 
28,00 25,93 59,1% 59,5% 

60,67

% 
28,04 25,73 58,3% 

58,8

% 
60% 

 

Tabela 2 Wyniki sprawdzianu szóstoklasistów w roku szkolnym 2013/2014 w porównaniu do wyników szóstoklasistów w 

województwie podlaskim i całym kraju 

 

 
Szkoła 

Podstawowa  

w Kruszewie 

Szkoła 

Podstawowa  

w Złotorii 

Szkoła 

Podstawowa w 

Choroszczy 

Szkoły 

z gminy 

Choroszcz 

łącznie 

Województwo 

podlaskie 
Kraj 

Wynik 

średni 

Liczba 

punktów 
22,4 26,7 24,4 24,5 25,79 25,82 

% 56 % 67 % 61 % 61 % 64,5 % 64,6 % 

 

Subwencja przekazana na rok szkolny 2013/2014 – 5 431 255 zł 

Wydatki 2013/2014 – 11 873 462,36 zł 

Środki własne gminy Choroszcz – 6 291 500,22 zł 

Dotacja na stypendia socjalne i wyprawkę szkolną – 150 707,14 zł 

Udział środków własnych gminy Choroszcz – ok. 53 % 

 

Tabela 9 Wszystkie wydatki na poszczególne szkoły oraz oddziały przedszkolne od 01.09.2013 do 

31.08.2014 r. 

Szkoły 01.09.2013-31.12.2013 01.01.2014 – 31.08.2014 Suma 

SP Choroszcz 1 144 703,08 2 060 176,69 3 204 879,77 
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SP Kruszewo 381 602,10 686 960,24 1 068 562,34 

SP Złotoria 349 040,86 664 585,57 1 013 626,43 

Zespół Szkół 1 190 072,91 2 233 761,05  3 423 833,96 

Razem 3 065 418,95 5 645 483,55 8 710 902,50 

 

Tabela 3 Wydatki poszczególnych szkół w przeliczeniu na jednego ucznia (szkoły + oddziały 

przedszkolne): 

Szkoły Wydatki roczne 

(zł) 

Wydatki miesięczne 

(zł) 

SP Choroszcz (477) 6 718,83 559,90 

SP Kruszewo (57) 18 746,71 1 562,23 

SP Złotoria (70) 14 480,38 1 206,70 

Zespół Szkół (341) 10 040,57 836,71 

SUMA (945) 12 496,62 1 041,39 

Rada Miejska w Choroszczy przyjęła przedstawioną informację. 

 

Ad. 13 – 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej –  II -   Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół został przyjęty 14 głosami za. 

Przybyła p. Izabela Jeniec – Kardasz, obecnych 15 radnych. 

 

 

Ad. 14 – 

 

Wnioski i interpelacje radnych: 

 

Radna Barbara Walesiuk zwróciła uwagę na ogłoszony program gospodarki misyjnej – czy 

ankietę dotycząca chęci przystąpienia do tego programu można będzie złożyć w Urzędzie 

Gminy ponieważ mieszkańcy są zainteresowani tym programem? 

 

Burmistrz Robert Wardziński odpowiedział, że jest taka możliwość. 

 

Radny Ireneusz Jabłoński wypowiedział się w sprawie drogi do Złotorii Podlesie: 

dokumentacja na tą drogę została wykonana ze środków funduszu sołeckiego – aby nie stracić 

wyłożonych już pieniędzy wnioskuje o wykonanie asfaltu lub przynajmniej o uaktualnienie 

wspomnianej dokumentacji. 

 

Radny Piotr Tymiński zgłosił następujące sprawy do naprawienia: 

1) skrzyżowanie ul. Piaskowej (przy figurce) jest wystająca studzienka ( w kierunku 

Ruszczan), 
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2) na odcinku od krzyżówki ul. Piaskowej w kierunku ul. Kościukowskiej (na 

Ruszczany) jest kilka wyrw asfaltu, 

3) były odkrzaczane pobocza na odcinku SKR – Sz. Kruszewska i pozostały gałęzie: 

proponuje zwieźć je do Spółki ZEC – Wod w Choroszczy, 

4) wykorzystać sprzyjającą aurę i odkrzaczyć pobocza na odcinku od Sz. Kruszewskiej w 

kierunku Kościuk. 

 

Radny Ireneusz Jabłoński zgłosił wniosek o przeprowadzenie przeglądu wszystkich 

oczyszczalni przydomowych , a szczególnie u następujących osób, u których one nie działają: 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego). Z posiadanych przez niego informacji wynika, że Nadzór Budowlany 

skierował sprawę o powołanie biegłych, więc w interesie gminy jest sprawdzenie tych 

oczyszczalni i doprowadzenie ich do stanu aby działały.  

 

Radny Grzegorz Gereluk ponownie zaproponował zorganizowanie spotkania władz Gminy z 

władzami Spółdzielni Mieszkaniowej w Choroszczy co jego zdaniem jest ważne z uwagi na 

interesy obu stron więc będzie do tego tematu wracał. 

 

 

Ad. 15 – 

 

Zapytania i wolne wnioski : 

 

Sołtys wsi Zaczerlany Róża Urban zwróciła uwagę na problem z odcinkiem drogi od Sz. 

Kruszewskiej do Zaczerlan: należy koniecznie wyciąć topole, a przede wszystkim krzaki, 

które ograniczają widoczność (było już kilka kolizji) i zasłaniają łosie często tu występujące, 

co stwarza duże niebezpieczeństwo. 

 

 

 

Ad. 16 – 

 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji , Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła  zakończenie obrad III-giej  Sesji Rady Miejskiej w  Choroszczy. 

 

 

   Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 
 

 


